









Binogi Video: [Immiscible Liquids and Emulsions](#)
 English-Mandarin Bilingual Concept List
[The Escape Projects](#)

<p>Soluble The ability of a substance to dissolve in another substance, usually water.</p>	<p>可溶的 一种物质能够溶解另外一种物质的能力·通常是水。</p>	
<p>Immiscible Describes liquids that when mixed, will eventually separate into separate layers.</p>	<p>不可溶的 描述当液体混合后·最终会分离成不同层次的现象。</p>	
<p>Heterogeneous Mixture A mixture of different substances that remains physically and visibly separate.</p>	<p>非均相混合物 在物理和视觉上保持分离的一种不同种物质的混合物。</p>	
<p>Emulsion A mixture of immiscible liquids.</p>	<p>乳化液 不可溶液体的混合物。</p>	
<p>Lecithin (phosphatidylcholine) A substance found in egg yolk that mixes with both water and fatty substances.</p>	<p>卵磷脂 (磷脂酰胆碱) 蛋黄中的一种与水 and 脂肪物质混合的物质。</p>	
<p>Emulsifier A substance that makes two immiscible liquids combine.</p>	<p>乳化剂 能够将两种不可溶液体结合的物质。</p>	

Note: The Immiscible Liquids and Emulsions are covered in Grade 9 Chemistry/Science in China.